
           

獅子會 — 青年會將軍澳青年營雜項收費表 

團體: ____________________________  負責人: ______________  負責人簽名: ____________ 

入營日期: ________年____月____日至____月____日電話: ______________傳真: _________________  

項目 (代號) 費用  項目 (代號) 費用 

A) 冷氣 (禮堂) $100/小時  E) 戶外手提音響 $60/小時 

B) 冷氣 (飯堂) $80/小時  F) 電子琴 $60/小時 

C) 投影機 $60/小時  G) 帳篷 $60/小時 

D) 營燈 $60/小時  

 

日期 項目 (代號) 時間 時數 費用 備註 

      

      

      

      

      

      

 

食品訂用表  **必須於入營前兩星期辦理手續，以便安排食品。 

項目 費用  領取日期 數量 費用 備註 

□ 炭 (3 公斤) $30/包      

□ 蜜糖 $20/樽      

□ 冰(25 磅) $50/包      

□ 燒烤網 $40/個      

□ 即棄膠手套 $10  10 隻(不散賣)      

□ 維他包 $15/條      

□ 三文治包 $40/條      

□ 蘋果/梨 $9/個      

□ 香蕉 $9/條      

□ 糖水 (紅豆沙、蕃薯糖水、腐竹白果) $20/位(每款 20 位起)      

 

免收費項目 備註 

□ 無線咪 X 2 □ 音響線 X _____ 
 

**填妥後請親身交回辦事處或 FAX 至 2701 9989。如有任可查詢，請致電辦事處 2702 7292。 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

本欄由職員填寫   

收據號碼: ____________ 收款同工: ___________ 收費日期: _____________ 

由 2024年 4月 22日起實施 



 
收集個人資料聲明 
 
 

香港中華基督教青年會（下稱「本會」）會遵守及履行個人資料（私隱）條例之 規定，並確保你的個人資料

的準確性及安全性。你的個人資料（包括你的姓名、 電郵地址）或會被本會透過電話／郵寄／電子郵件，

用作聯絡通訊、籌款、推廣 活動、研究調查及其他通訊及推廣之用途。若你希望停止接收本會上述各項

資 訊，請將中英文全名、及電話號碼，電郵予本會將軍澳青年營(jbcamp@ymca.org.hk)以安排相關刪除手

續。如有查詢，請致電 2702 7292 與本會聯絡。 
 
 
 
 

Personal Information Collection Statement 
 

 

Chinese YMCA of Hong Kong undertakes to comply with the requirements of the Personal Data (Privacy) 

Ordinance to ensure that personal data kept are accurate and secured. Your personal information (including 

your name, email address, etc) may be used by Chinese YMCA of Hong Kong for the purposes of sending 

organizational updates, fundraising appeals, event invitations, surveys and other communication and 

marketing materials to you via telephone, post and/or electronic mails. If you do not wish to receive any 

communication from us, please email your full name in both Chinese and English, together with your 

telephone number to our Junk Bay Youth Camp at jbcamp@ymca.org.hk. For any enquiries, please contact 

us at 2702 7292. 

 

 


